



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 18

25 March 2021

Dear Parents/Guardians,

**Class Arrangement on 30 March 2021, Special Timetable after the Easter Holiday,
National Security Education Day, Summer Uniform, Easter Holiday Tutorial Classes**

Please be informed of the following matters:

1. Class Arrangement on 30 March 2021 (Tuesday)

The half-yearly examination ends on 29 March 2021. 30 March 2021 (Tuesday) is a normal school day with the following arrangement:

Level	Teaching Mode	School Hour
S.1-S.3	Zoom lessons	8:15 am – 1:20 pm (Following the current timetable)
S.4-S.5	Face-to-Face lessons	

2. Special Timetable after the Easter Holiday

It is anticipated that resumption of face-to-face classes for all levels for all schools is impossible in the short run. To enable all students to have a chance to attend face-to-face lessons, a special timetable will be adopted after the Easter holiday.

The following is a summary of the revised lesson time arrangement for different levels:

S1 to S3	
Time (45 minutes per lesson)	Period
8:15 am – 8:25 am	Roll Call
8:25 am – 9:10 am	1st
9:10 am – 9:55 am	2nd
9:55 am – 10:10 am	Recess
10:10 am – 10:55 am	3rd
10:55 am – 11:40 am	4th

Remarks:

- i. In case the Education Bureau (EDB) allows half of the total number of students to attend face-to-face classes after the Easter holiday, all S1 to S3 students can come to school at the same time above.
- ii. If the current policy of allowing only one-third of the total number of students to attend face-to-face classes is still valid after Easter holiday, S1 and S2 will have face-to-face lessons or zoom lessons in alternate weeks, with S1 having face-to-face lessons first.
That is:

Date	S1	S2
13-16 April 2021	Face-to-face lessons	Zoom lessons
19-23 April 2021	Zoom lessons	Face-to-face lessons

(For subsequent lesson arrangement, please pay attention to school announcement via Parents' Letter No. 19.)

<u>S4 and S5</u>	
Time (45 minutes per lesson)	Period
1:00 pm – 1:10 pm	Roll Call
1:10 pm – 1:55 pm	1st
1:55 pm – 2:40 pm	2nd
2:40 pm – 2:55 pm	Recess
2:55 pm – 3:40 pm	3rd
3:40 pm – 4:25 pm	4th
4:25 pm – 5:10 pm (Hindi, Urdu, M1, M2 only)	5th

Remark:

Please note that a Staff Meeting will be held on **16 April 2021**. Hence, S4 and S5 students will be **dismissed at 3:40 pm** on this day.

The revised class timetable for students is attached for your reference. (Putonghua and S3 Business Fundamentals will not be allocated any lesson in the special timetable. The assessment for these two subjects will be exempted in the yearly examination.) Please advise your child(ren) to attend lessons on time.

3. National Security Education (NSE) Day

The Standing Committee of the National People's Congress adopted the National Security Law of the People's Republic of China on 1 July 2015 and Article 14 stipulates **15 April every year as the National Security Education (NSE) Day** to strengthen nationals' awareness and safeguard national security. The fundamentals of NSE are to develop in students a sense of belonging to the

country, an affection for the Chinese people, a sense of national identity, as well as an awareness of and a sense of responsibility for safeguarding national identity, respect the rule of law and abide by the law.

On 15 April (Thursday), the school will arrange relevant activities which include a flag-raising ceremony, Principal’s speech and class period to let students understand more about the National Security Law. Parents should also remind your child(ren) the importance of law-abiding. Home-school cooperation can nurture our students to be rational, responsible and law-abiding citizens.

4. **Summer Uniform**

With effect from 13 April 2021 (Tuesday), students may opt to wear their summer uniform. Starting on 19 April 2021 (Monday), it will be compulsory for all students to wear summer uniform. Please refer to the school uniform rules and regulations in the students’ handbook, to ensure that your child/ward has proper uniform and appearance when attending school. Failure to comply with school uniform rules and regulations may result in a black mark being issued which may have an adverse effect on your child’s /ward’s conduct grade and, possibly, promotion to a higher form.

5. **Easter Holiday Tutorial Classes for S1 –S3 Core Subjects**

In view of the recent confirmed COVID-19 situation, the Easter Holiday Tutorial Classes scheduled on 7, 8, 9 April 2021, 9:00am -12:15pm have to be conducted using Zoom.

The aim of operating the tutorial classes for junior form students (S1-S3) is to strengthen the teaching curriculum covered from January to Mid-March 2021 in Zoom lessons and provide supplements on areas they found difficult in learning by on-line learning mode. Students are advised to attend the tutorial class(es) on his / her own choice in the **3 Core Subjects: English, Chinese and Mathematics**. All tutorial classes will be conducted using Zoom. Details of the classes are tabulated below.

Course No.	Subject	Date	Time	Zoom Meeting ID	Meeting Password
S1_Eng	English	7-9 Apr	9:00 a.m. – 9:45 a.m.	613 704 1971	j0we48
S1_Chi	Chinese	7-9 Apr	10:15 a.m. – 11:00 a.m.	862 145 2236	i1Z1TM
S1_NCSC	NCS Chinese	7-9 Apr	10:15 a.m. – 11:00 a.m.	613 704 1971	j0we48
S1_Math	Mathematics	7-9 Apr	11:30 a.m. – 12:15 p.m.	613 704 1971	j0we48
S2_Math	Mathematics	7-9 Apr	9:00 a.m. – 9:45 a.m.	928 807 3921	bPAJ5S
S2_Eng	English	7-9 Apr	10:15 a.m. – 11:00 a.m.	928 807 3921	bPAJ5S
S2_NCSC	NCS Chinese	7-9 Apr	11:30 a.m. – 12:15 p.m.	253 273 6283	bwk2zx

S2_Chi	Chinese	7-9 Apr	11:30 a.m. – 12:15 p.m.	928 807 3921	bPAJ5S
S3_NCSC	NCS Chinese	7-9 Apr	9:00 a.m. – 9:45 a.m.	203 487 9922	vZ8Qr2
S3_Chi	Chinese	7-9 Apr	9:00 a.m. – 9:45 a.m.	484 678 1044	L9tP6j
S3_Math	Math	7-9 Apr	10:15 a.m. – 11:00 a.m.	484 678 1044	L9tP6j
S3_Eng	English	7-9 Apr	11:30 a.m. – 12:15 p.m.	484 678 1044	L9tP6j

As a recognition of hard work during holiday, **A Certificate of Completion** will be awarded together with **at most 10% bonus marks** towards their continuous assessment marks in the Yearly Examination in the subject(s) they have completed. However, in order to be awarded, students must fulfil the attendance rate of at least 80% together with the completion of all assignments.

Please scan the QR code below and fill in the Google form for enrolment **on or before 31 March 2021**.

Link & QR code of enrolment form for Easter Tutorial Classes 2021:

<https://forms.gle/7Sr3Vt5i835nCGRM8>



Please be reminded that all school rules, punctuality and attendance measures are applicable as on normal school days. If students are absent, parents will be informed.

For enquiries, you may contact Ms. Dunn Ling, teacher in charge of Easter Holiday Tutorial Classes, at 2576 1871.

Yours faithfully,

(YEUNG KWONG Mong-ha)
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零二零至二零二一年度 第十八號家長信撮要(詳情請參閱英文版)

各位家長/監護人:

2021年3月25日

1. 2021年3月30日(星期二)的課堂安排

上學期考試於2021年3月29日完結，2021年3月30日(星期二)如常上課，安排如下:

級別	教學模式	時間
中一至中三	Zoom 網課	上午 8:15 - 下午 1:20 (根據現行時間表)
中四至中五	面授課堂	

2. 復活節假期後特別上課時間表

相信短期內所有學校全面恢復面授課堂難以實現，為了讓所有學生有機會參與面授課堂，復活節假期後本校將採用特別上課時間表，各級上課安排如下:

<u>中一至中三</u>	
時間 (每堂 45 分鐘)	課節
上午 8:15 - 8:25	點名
上午 8:25 - 9:10	第一堂
上午 9:10 - 9:55	第二堂
上午 9:55 - 10:10	小息
上午 10:10 - 10:55	第三堂
上午 10:55 - 11:40	第四堂

備註:

- (i) 如復活節假期後，教育局容許二分一學生回校上課，所有中一至中三學生可按以上時間表回校參與面授課堂。
- (ii) 現行政策只准許三分一學生參與面授課堂，如果復活節假期後這政策仍然生效，中一及中二學生將隔週有面授課堂或網課，中一學生將首先參與面授課堂，詳情如下:

日期	中一	中二
2021年4月13-16日	面授課堂	Zoom 網課
2021年4月19-23日	Zoom 網課	面授課堂

(往後的課堂安排請留意第十九號家長信的公佈。)

<u>中四及中五</u>	
時間 (每堂 45 分鐘)	課節
下午 1:00 – 1:10	點名
下午 1:10 – 1:55	第一堂
下午 1:55 – 2:40	第二堂
下午 2:40 – 2:55	小息
下午 2:55 – 3:40	第三堂
下午 3:40 – 4:25	第四堂
下午 4:25 – 5:10 (只限印地語, 烏爾都語, 數學 M1, M2)	第五堂

備註:

2021 年 4 月 16 日本校將舉行教職員會議，當中四及中五學生於下午 3:40 放學。

本家長信附有已更新的上課時間表供各位參考（普通話及中三級基礎商業將不會分配教節，學年考試將豁免這兩科成績），請督促 貴子弟準時上課。

3. 全民國家安全教育日

2015 年 7 月 1 日全國人大常委會通過了《中華人民共和國國家安全法》，第十四條規定每年 4 月 15 日為「全民國家安全教育日」。國家安全教育的基礎是培養學生的國家觀念、民族感情、國民身份認同，以及共同維護國家安全的意識和責任感，讓學生成為具國家觀念、尊重法治及守法的良好公民。

在 4 月 15 日，本校會安排相關活動，包括升國旗儀式及校長旗下講話，並進行班主任課，讓學生更了解國家安全法，校方也期望家長能夠提醒 貴子弟守法守規的重要。讓家校攜手合作去培育我們的學生成為理性、有責任感和守法守規的公民。

4. 更換夏季校服

時值春季，天氣漸暖，學生可於 4 月 13 日(星期二)起，選擇穿著冬季或夏季校服上學。惟自 4 月 19 日(星期一)起，所有學生須穿著整齊夏季校服回校上課。有關夏季校服的詳細式樣，請參閱學生手冊內的校服規則。煩請家長督促 貴子弟穿著整齊校服上課。若學生的校服不合規格，將會被記缺點，並影響操行的評級，甚至影響升級。

5. 復活節假期中一至中三級研習班

本校將於 4 月 7、8、9 日上午 9 時至下午 12 時 15 分舉辦復活節假期研習班，中一至中三級學生均可參加。因應疫情，研習班將以 Zoom 網課形式進行。

舉辦復活節假期研習班的目的是鞏固同學於網課期間學習的科目知識，以及解決同學學習上的疑難。研習班提供三個核心科目課程：中文、英文及數學，同學可按自己的興趣和需要選擇報讀。所有課堂以 Zoom 網課形式進行，時間表請參閱本家長信的英文版。

為獎勵學生於假期用功溫習，學生修畢這研習班(出席率達 80% 及完成習作)將獲發**出席證書**，並於下學期考試持續評估分數中，另獲**獎分最多百分之十**。

如學生有興趣參加，請掃描二維碼，於**2021 年 3 月 31 日**前填妥 Google form 申請表格。

跟其他上課日一樣，同學必須遵守校規和準時出席課堂，如缺席研習班，本校職員將通知家長。如有任何查詢，請致電 2576 1871 與負責老師鄧凌老師聯絡。

此家長信可於學校網頁 (<http://www.seksswk.edu.hk/>) 及 eClass 家長應用程式內查閱。